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Protokół Nr LXXVII/2023 

z LXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się  

w dniu 22 czerwca 2023 roku  

w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury w Łowiczu, ul. Podrzeczna 20. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9:03, a zakończyła się o godzinie 16:15. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji - 21 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXVI Sesji Rady Miejskiej. 

4. Debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza 

Miasta Łowicza. 

6. Zapoznanie się z:  

1/ sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok i informacji 

o stanie mienia komunalnego Miasta Łowicza,  

2/ sprawozdaniem finansowym Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok. 

3/ opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta 

Łowicza za 2022 rok, 

4/ uchwałą Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Łowicza, 

5/ opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej,  

6/ opiniami poszczególnych Komisji Rady o sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta 

i sprawozdaniu finansowym za 2022 rok. 

7. Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok 

i informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Łowicza oraz sprawozdaniem 

finansowym Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Łowicza 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2022 rok.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Łowicz na lata 2023 – 2033. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych do 2026 roku dla Gminy Miasto Łowicz. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta 

Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
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ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2023. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej inwestycji pod 

nazwą „Budowa drogi w ul. Czajki”. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

18. Sprawy różne - dyskusja. 

19. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

20. Zakończenie obrad LXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad LXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXVI Sesji Rady Miejskiej. 

4. Debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza 

Miasta Łowicza. 

6. Zapoznanie się z:  

1/ sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok i informacji 

o stanie mienia komunalnego Miasta Łowicza,  

2/ sprawozdaniem finansowym Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok. 

3/ opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta 

Łowicza za 2022 rok, 

4/ uchwałą Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Łowicza, 

5/ opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej,  

6/ opiniami poszczególnych Komisji Rady o sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta 

i sprawozdaniu finansowym za 2022 rok. 

7. Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok 

i informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Łowicza oraz sprawozdaniem 

finansowym Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Łowicza 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2022 rok.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Łowicz na lata 2023 – 2033. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok wraz 

z autopoprawką. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych do 2026 roku dla Gminy Miasto Łowicz. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta 

Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2023. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej inwestycji pod 

nazwą „Budowa drogi w ul. Czajki”. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

18. Sprawy różne - dyskusja. 

19. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

20. Zakończenie obrad LXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1.  

Otwarcia obrad LXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski.  

Powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Pana 

Bogusława Bończaka, Sekretarza Miasta Panią Agnieszkę Sznicer, Naczelników Wydziału, 

Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu Miejskiego, 

przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 21 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Burmistrz Miasta Łowicza Pan Krzysztof Jan Kaliński wraz z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej Jackiem Wiśniewskim wręczyli dyplomy i pogratulowali stypendystom 

w kategoriach: artystycznej i sportowej za osiągnięcia wysokich wyników sportowych, 

we współzawodnictwie międzynarodowymi i krajowym w 2022 roku oraz wręczyli nagrody 

sportowe dla zawodników oraz trenerów za osiągnięcie wysokich wyników sportowych, 

we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym w 2022 roku. 

 

Burmistrz Miasta Łowicza Pan Krzysztof Jan Kaliński wraz z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej Jackiem Wiśniewskim wręczyli również dyplom Pani Wiktorii Skórze, mistrzyni 

świata w tańcu sportowym IDF. Nagrodzono także koszykarki UMKS Księżak, które w tym 

roku awansowały do ćwierćfinałów młodzieżowych mistrzostw Polski.  

 

Burmistrz Miasta Łowicza Pan Krzysztof Jan Kaliński i Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jackiem Wiśniewskim złożyli Pani Joannie Mostowskiej Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-

Administracyjnego podziękowania za wieloletnią pracę w związku z jej odejściem 

na emeryturę.  
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Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad LXXVII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza Miasta 

Łowicza z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały 

w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski nie głosował (nieobecny). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik nie głosował (nieobecny). 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie głosował (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka została wprowadzona 

jednogłośnie. 

 

Ad. 3  

Protokół z LXXVI Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje 

przyjęty bez zmian.  

 

Ad. 4   

Debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewki przedstawił planowany przebieg debaty. 

1. Zgodnie z zapisem w statucie Miasta Łowicza § 22 ust. 3 cyt. „Na sesji Rady Miejskiej, 

w punkcie, w którym rozpatrywany jest raport o stanie Miasta i prowadzona jest debata 

nad tym raportem, Przewodniczący Rady dopuszcza do głosu formalnie zgłoszonych 

mieszkańców Miasta po otwarciu dyskusji, w pierwszej kolejności, przed wystąpieniami 

Radnych”.  

 

Do dyskusji zgłosiło się 2 mieszkańców w następującej kolejności: 

1) Mariusz Siewiera, 

2) Jacek Kaźmierski. 

 

2. W następnej kolejności głos zabierają radni. 

Zgodnie z art. 28aa ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym cyt. „W debacie nad raportem 

o stanie gminy radni zabierają głos bez ograniczeń czasowych”. 

3. W celu udzielenia odpowiedzi na ewentualnie zadane pytania i ustosunkowanie się 

do postawionych zarzutów na zakończenie debaty głos zabierze Burmistrz Miasta. 

4. Po wypowiedzi Burmistrza nie przewiduje się powtórnego zabierania głosu przez 

Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewki stwierdził, że skoro Radni uwag 

nie zgłosili przyjęte zasady obowiązują. 

 

Obecnych na Sesji Rady Miejskiej było 2 mieszkańców, którzy zabrali głos w debacie 

w kolejności zgłoszeń: 

1. Mariusz Siewiera, 

2. Jacek Kaźmierski. 

 

W debacie nad Raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok głos zabrał Radny 

Robert Wójcik. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zarządził przerwę w obradach. 

Przerwa od godz. 10:55 do godz. 12:00. 

 

Po przerwie w debacie nad Raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok głos 

zabrali: Radna Zofia Wielemborek, Radny Józef Szczepanik, Radny Michał Trzoska. 

 

Na zakończenie debaty nad Raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok głos 

zabrał Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza. 
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Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Łowicza – 

przedstawił Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący Rady. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla 

Burmistrza Miasta Łowicza. 

 

1. Radny Lech Aniszewski wstrzymał się od „głosu”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł wstrzymał się od „głosu”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski wstrzymał się od „głosu”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

18. Radny Robert Wójcik wstrzymał się od „głosu”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek wstrzymał się od „głosu”. 

 

 10 „za”, 6 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska nie podjęła 

bezwzględną większością głosów uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla 

Burmistrza Miasta Łowicza.  

Zgodnie z art. 28aa ust. 9 Ustawy o samorządzie gminnym cyt. „Nie podjęcie uchwały 

o udzielenie wójtowi wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzieleniu 

wójtowi wotum zaufania”. 

W związku z powyższym Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie nieudzielenia wotum 

zaufania dla Burmistrza Miasta Łowicza:  

 

UCHWAŁĘ LXXVII/538/2023 
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Ad. 6 

1/ Zapoznanie się z sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Łowicz za 2022 

rok i informacją o stanie mienia komunalnego Miasta Łowicza – przedstawił Pan Krzysztof 

Jan Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

2/ Zapoznanie się z sprawozdaniem finansowym Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok – 

przedstawił Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

3/ Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Miasta Łowicza za 2022 rok – przedstawił Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz 

Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

4/ Zapoznanie się z uchwałą Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium – przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Jakub Wolski. 

(stanowi załącznik) 

 

5/ Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Jakub Wolski.  

(stanowi załącznik) 

 

6/ Zapoznanie się z opinią poszczególnych Komisji Rady o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu miasta i sprawozdaniu finansowym za 2022 rok: 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.  

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz  

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowią załączniki) 

 

Ad. 7 

Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok 

i informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Łowicza oraz sprawozdaniem 

finansowym Gminy Miasto Łowicz za 2022 rok. 

 

Radny Robert Wójcik poinformował, że przygotował analizę finansową od 2012 roku 

i obejmuje ona także 2022 rok. Chciał dzięki niej pokazać pewne tendencje, mowa też 

o wolnych środkach i przychodach w zeszłym roku, które nie były spotykane do tej pory. Nadal 



8 

 

podtrzymał zarzut, że obligacje w 2021 roku w ogóle nie były potrzebne. Przypomniał pytanie 

jakie zadał Burmistrzowi Miasta Łowicza Panu Krzysztofowi Janowi Kalińskiemu 

na komisjach, dotyczące pokrycia straty Łowickiego Ośrodka Kultury, która wyniosła 145 000 

zł. – co z tą stratą?  

 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza odpowiedział radnemu Robertowi 

Wójcikowi, że to nie jest strata, to jest amortyzacja o 164 000 zł na spadek wartości.  

 

Radny Robert Wójcik poinformował, że chciałby zwrócić uwagę radnych na pewne 

tendencje. Suma aktywów i pasywów to na początek roku ubiegłego i koniec jest spadek 

o 7 670 000 zł, ale jeśli chodzi o sprawozdanie finansowe dotyczące zysków i strat jednostki 

to tutaj mamy bardzo duży spadek z 35 557 000 zł do 12 386 000 zł, czyli aż o 23 171 000 zł. 

Radny powiedział „analizując wykonanie budżetu za ubiegły rok widać, że jeśli nie zmieni się 

coś w systemie finansowania samorządów, no tu Skarbnik niby mówił na komisjach, że jest 

taki pomysł, aby dofinansować samorządy w związku ze stratą dochodów z PIT-u o 10 mln – 

to być może jakoś uda się stworzyć budżet na przyszły rok”.  

Zaapelował do Burmistrza i Rady jednak o ostrożność, bo dopóki tych dodatkowych pieniędzy 

nie będzie to utworzenie budżetu na rok przyszły będzie wręcz niemożliwe.  

Przekazał dokonaną przez siebie analizę wraz z wnioskami jako załącznik do protokołu 

z LXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski poinformował, że trzeba podsumować 

kadencję Burmistrza. Wyraził zadowolenie, że wszyscy, którzy zabierali głos mówili 

kulturalnie i z szacunkiem do Pana Burmistrza, bo można nie lubić Pana Krzysztofa 

Kalińskiego, ale trzeba szanować Burmistrza Łowicza. Jego zdaniem zaczęło się wszystko 

4 lata temu, a dlatego, że nie podjęto współpracy z Prawem i Sprawiedliwością i dzisiaj byłby 

na pewno wiadukt i na pewno nie byłoby takiego zadłużenia. Poinformował, że rozmawiał 

z ludźmi, nawet przeciwnymi Staroście, którzy mówią, że Starosta ściągnął tyle pieniędzy do 

Powiatu, że jeszcze Powiat nie widział i jego zdaniem byłoby w Łowiczu tak samo i nie byłoby 

takiego zadłużenia. Radny wyraził swój szacunek i podziw, że Burmistrz wytrzymał tyle hejtu 

i nienawiści w tej kadencji.  

Radny wspomniał o miejscach pracy w Kutnie i Sochaczewie, że tam jest więcej, ale tam są 

magazyny, a nie produkcja. Musi być jego zdaniem w kraju i powiecie produkcja i musi być 

eksport, bo wtedy jest napływ świeżej gotówki, a tak to pracujemy dla obcego kapitału w tych 

magazynach.  

Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski nawiązał do słów „Łowicz zaściankowy” i pytania 

„Panie Burmistrzu czy potrafi pan coś dobrze zrobić?”. W odpowiedzi odniósł się do budowy 

przedszkola na Korabce, którą określił „mistrzostwem świata”, w jednym roku projekt, 

w drugim wykonanie. Ponadto przypomniał słowa Burmistrza, że wody mamy na 50 lat, 

a w Skierniewicach swego czasu racjonowano wodę. Kolejno odniósł się do oczyszczalni 

ścieków, która według niego jest na europejskim poziomie, wiaty na targowicy, która według 

jego opinii jest dobra i nieważne ile kosztowała, ale ma błąd architektoniczny, bo cały wiatr 

zawiewa i jesienią, i zimą jest zimno, osiedla Korabka, które zmieniło się nie do poznania, 

remontu ulicy Dolnej i wzięcia pod uwagę przez Burmistrza sugestii Wiceprzewodniczącego 
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Rady Marka Boroskiego o konieczności wymiany wszystkich zasuw na ulicy Dolnej, zanim 

położy się kostkę. Zakończył swoje wystąpienie mottem „Panie Burmistrzu jednak potrafi Pan 

coś zrobić dobrego”. 

 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza podziękował 

Wiceprzewodniczącemu Rady Markowi Boroskiemu. Poinformował, że do spraw 

finansowych, które poruszył w swoim wystąpieniu radny Robert Wójcik już się odniósł 

i nawiązał do słów Wiceprzewodniczącego Rady Marka Boroskiego dotyczących hejtu, który 

według Burmistrza nie dotyczy tylko jego, ale wszystkich. Burmistrz zaapelował, żeby się nie 

zgadzać na hejt. Jego zdaniem to nie jest wpisane w żaden urząd, nie wolno obrażać 

i poinformował, że gdy poczuł się obrażony to zgłaszał to na policję. Burmistrz stwierdził, 

że to są dranie niesamowite, złodzieje dobrego samopoczucia i to zawsze każdego boli, to 

zostaje. Przypomniał swoje słowa z ubiegłego roku, że absolutorium otrzymuje też w innych 

miejscach. Odpowiedzią na hejt jest „dzień dobry”, gdy się idzie ulicą, uśmiech dzieci, 

wysyłane serduszka. Zdaniem Burmistrza jest to ta druga, jasna strona księżyca. Hejt dotyczy 

wszystkich i Burmistrz po raz kolejny zaapelował, że nie można się na niego godzić.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Burmistrz dużą część 

swojego wystąpienia poświęcił hejtowi i w związku z tym wystosował apel do obecnych na 

posiedzeniu sesji mediów, żeby nie pozwalać, aby komentarze pod artykułami były 

anonimowe. Jego zdaniem, jeśli ktoś chce wyrazić swoją opinię, ocenić czyjąś działalność 

może to zrobić pod imieniem, nazwiskiem, nic nie stoi na przeszkodzie. Może wystosować 

krytykę w sposób właściwy, nie obrażając nikogo. Jeżeli ktoś to robi pod imieniem 

i nazwiskiem zawsze można się do tego odnieść i odpowiedzieć w sposób kulturalny, rzeczowy 

i merytoryczny. Zdaniem przewodniczącego Burmistrz i radni razem powinni zaapelować do 

mediów, żeby na takie anonimowe komentarze nie pozwalały.  

 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza odniósł się do wspólnego składania 

życzeń bożonarodzeniowych wraz ze Starostą, które przekazywane są w jak najlepszej intencji 

i do wylanego pod nimi hejtu. Zwrócił się do obecnych na sali dziennikarzy, że to od nich 

zależy i od ich szefów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poprosił, żeby obecni na sali 

dziennikarze przekazali ten wspólny apel do redaktorów naczelnych.  

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok – przedstawił Pan Krzysztof Jan Kaliński 

Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok. 
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1. Radny Lech Aniszewski wstrzymał się od „głosu”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka wstrzymał się od „głosu”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski wstrzymał się od „głosu”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk wstrzymał się od „głosu”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł wstrzymał się od „głosu”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz wstrzymał się od „głosu”. 

14. Radny Michał Trzoska wstrzymał się od „głosu”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski wstrzymał się od „głosu”. 

18. Radny Robert Wójcik wstrzymał się od „głosu”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

 11 „za”, 1 „przeciw”, 9 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXVII/539/2023 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Łowicza absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2022 rok – przedstawił Przewodniczący 

Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Łowicza z tytułu wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2022 rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka wstrzymał się od „głosu”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 
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6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk wstrzymał się od „głosu”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł wstrzymał się od „głosu”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski wstrzymał się od „głosu”. 

18. Radny Robert Wójcik wstrzymał się od „głosu”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek wstrzymał się od „głosu”. 

 

11 „za”, 4 „przeciw”, 6 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

bezwzględną większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXVII/540/2023 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Łowicz na lata 2023 – 2033 – przedstawił Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2023-2033. 

 

1. Radny Lech Aniszewski wstrzymał się od „głosu”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 
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5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk wstrzymał się od „głosu”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł wstrzymał się od „głosu”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz wstrzymał się od „głosu”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek wstrzymał się od „głosu”. 

 

 15 „za”, 1 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:  

 

UCHWAŁĘ LXXVII/541/2023 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok wraz 

z autopoprawką – przedstawił Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Wielemborek, Pan Krzysztof Jan 

Kaliński Burmistrz Miasta. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 

2023 rok wraz z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł wstrzymał się od „głosu”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński wstrzymał się od „głosu”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXVII/542/2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zarządził przerwę w obradach. 

Przerwa od godz. 14:17 do godz. 14:31. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych do 2026 roku dla Gminy Miasto Łowicz – przedstawiła Pani Urszula 

Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.  

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych do 2026 roku dla Gminy Miasto Łowicz. 
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1. Radny Lech Aniszewski nie głosował (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie głosował (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie głosował (nieobecny). 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska nie głosował (nieobecny). 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie głosował (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXVII/543/2023 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Łowicza 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2023 – przedstawił Pan Krystian Cipiński, Naczelnik Wydziału Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi, Aktywności Obywatelskiej i Przedsiębiorczości. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.  

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawiła Przewodniczący Komisji Radny 

Leszek Plichta. 

(stanowią załączniki) 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

Współpracy Miasta Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie głosował (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie głosował (nieobecny). 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie głosował (nieobecny). 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie głosował (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXVII/544/2023 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów 

na ławników – przedstawił Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący Rady. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski poinformował, że zgodnie z obowiązującymi w tym 

zakresie przepisami ustawy (Prawo o ustroju sądów powszechnych) i w związku z naborem 

kandydatów na ławników na kolejną kadencję 2024-2027, Rada Miejska musi powołać przed 

przystąpieniem do ich wyboru zespół. Zespół ten przedstawi na sesji swoją opinię 

o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów 

określonych w ustawie. Z Komendy Powiatowej Policji w Łowiczu została wskazana 
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asp. sztab. Pani Marzena Łysio Kierownik Rewiru Dzielnicowych. Z Sądu Rejonowego 

w Łowiczu wskazana została Pani Anna Kwiecień – Motylewska Sędzia Sądu Rejonowego.  

 

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur. 

Radny Dariusz Dzik zgłosił kandydaturę Radnej Zofii Wielemborek. 

Radny Robert Wójcik zgłosił kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Tadeusza 

Żaczka. 

Radny Michał Trzoska zgłosił kandydaturę Radnej Zofii Kroc. 

Radna Zofia Wielemborek wyraziła zgodę. 

Radna Zofia Kroc wyraziła zgodę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów do zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie głosował (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie głosował (nieobecny). 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie głosował (nieobecny). 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie głosował (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska jednogłośnie 

zamknęła listę kandydatów do zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw 

zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie głosował (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie głosował (nieobecny). 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie głosował (nieobecny). 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie głosował (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXVII/545/2023 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej inwestycji pod nazwą 

„Budowa drogi w ul. Czajki” – przedstawił Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący Rady. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Józef 

Szczepanik.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

inwestycji pod nazwą „Budowa drogi w ul. Czajki”. 
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie głosował (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik wstrzymał się od „głosu”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie głosował (nieobecny). 

6. Radny Krzysztof Janicki wstrzymał się od „głosu”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie głosował (nieobecny). 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta wstrzymał się od „głosu”. 

12. Radny Józef Szczepanik wstrzymał się od „głosu”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie głosował (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 13 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła większością głosów:  

UCHWAŁĘ LXXVII/546/2023 

 

Ad. 16 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Michał Zieliński złożył interpelację w sprawie nasadzenia pnączy po zewnętrznych 

stronach ekranów dźwiękochłonnych przy drodze krajowej 70 od ronda na ul. Bolimowskiej 

w stronę mostu na ul. Warszawskiej. 

(stanowi załącznik) 

 

Ad. 17 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Wielemborek, Radny Robert Wójcik, 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Żaczek, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta, Pan 

Bogusław Bończak Zastępca Burmistrza. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada przyjęła Informację 

Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

 

Ad. 18 

Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− ze Starostwa Powiatowego w Łowiczu w sprawie wytypowania przedstawiciela do 

Rady Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu (wybranie przedstawiciela); 

− z Ochotniczej Straży Pożarnej w Łowiczu z prośbą do Rady Miejskiej w Łowiczu 

o udzielenie dofinansowania w kwocie 200 000 zł; 

− prośba o zamianę dotychczasowego mieszkania na takie, które będzie przystosowane 

do potrzeb osób z niepełnosprawnościami (możliwość wglądu w Biurze Rady 

Miejskiej); 

− w sprawie myjni przy ul. Jana Pawła II w Łowiczu, 

− w sprawie Wydziału Spraw Obywatelskich. 

 

W związku z tym, że adresatem pisma ze Starostwa Powiatowego w Łowiczu w sprawie 

wytypowania przedstawiciela do Rady Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu jest 

Burmistrz Miasta Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zapytał Burmistrza 

o proponowany sposób rozpatrzenia pisma. 

 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta zaproponował, aby przedstawicielem do Rady 

Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu został radny Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zaproponował kandydaturę 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Marka Boroskiego.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski wyraził zgodę.  

 

Radni przyjęli kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Marka Boroskiego przez 

aklamację. 

 

W dyskusji w sprawach różnych wzięli udział: Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta, 

Radny Jakub Wolski, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny Robert 

Wójcik, Radna Zofia Wielemborek, Radny Lech Aniszewski, Radna Zofia Kroc, Pan Paweł 

Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych, Pan Bogusław Bończak Zastępca 

Burmistrza, Radny Michał Zieliński, Radny Paweł Pięta, Radny Michał Terenowicz, Pan 

Wojciech Rykowski Główny Specjalista w Wydziale Inwestycji i Remontów, Pani Agnieszka 

Sznicer Sekretarz Miasta, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski. 
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Ad. 19 

Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 30 sierpnia 2023 r. (środa) o godz. 

10.00 z następującym tematem: 

1. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z. o. o. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski – poinformował o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

− Komisja Społeczna – 21 sierpnia 2023 r. godz. 14.00 

− Komisja Mieszkaniowa i Socjalna – 22 sierpnia 2023 r. godz. 14.00  

− wspólne posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji 

Budżetu i Finansów – 28 sierpnia 2023 r. godz. 15:00 

 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach. 

Na tym zakończono obrady LXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodniczący Rady: 

 

Jacek Wiśniewski 

 


